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POBUDA: 
 
Ministrstvo za kulturo naj preuči alternativne možnosti, da bi Občina Selnica ob 
Dravi lahko upravljala z grajskim parkom gradu Viltuš, s čimer bi skladno z 
celovitim razvojem občine pomembno prispevala k ohranitvi kulturne 
dediščine, ki je kot spomenik državnega pomena del občinske identitete? 
 
Obrazložitev: 
 
Vlada Republike Slovenije je leta 1999 z odlokom razglasila park in grad Viltuš za 
kulturni spomenik državnega pomena (Uradni list RS, št. 81/99, 55/02 in 16/08 - 
ZVKD-1). S tem je Republika Slovenija prevzela skrb za ohranjanje gradu in njegove 
parkovne okolice kot kulturne dediščine, ki mora biti čim bolj celostna in kompleksna. 
Da bi to dosegli, morajo profesionalne institucije omogočiti nosilcem kulturne in 
prostorske identitete, da to dediščino tudi fizično zaščitijo pred propadom (po 
Resoluciji o nacionalnem programu za kulturo 2014 – 2017). Viltuški park je za 
Občino Selnica ob Dravi pomemben tako za razvoj same občine kot za s turizmom 
povezane dejavnosti. Občina ocenjuje, da upravitelj neustrezno skrbi za grajski park  
in s tem prispeva k manjši vrednosti celotnega grajskega kompleksa, ki ga država 
neuspešno prodaja. 
 
Občina se vse od leta 2007 aktivno prizadeva razrešiti problematiko zaščite 
celotnega grajskega kompleksa gradu Viltuš. Svoje ugotovitve in pobude je večkrat 
posredovala na Ministrstvo za kulturo oz. Direktorat za kulturne dediščino, Zavod za 
varstvo kulturne dediščine Maribor, Inšpektorat RS za kulturo in medije, Ministrstvo 
za kmetijstvo, gospodarstvo in prehrano RS, Policijsko postajo Ruše. Leta 2009 so v 
okviru akcijske skupine Las Jabolko pripravili projekt za ureditev in oživitev grajskega 
parka in ga posredovali na Direktorat za kulturne dediščino Ministrstva za kulturo. V 
letu 2013 se je občina z Ministrstvom za kulturo neuspešno dogovarjala za prevzem 
košnje parka, turistično društvo pa prav tako ni dobilo odgovora na pobudo, da bi 
grajski park uredili v turistične namene. 
 
Predlagam Državnemu svetu, da pristojne institucije spodbudi k razrešitvi opisane 
problematike.  
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